
20 Ocak 2021 - Silivri Belediye Başkanı Sayın Volkan Yılmaz'ın 1 milyon değerindeki Sıfır Atık 
Ekipmanlarının hibe olarak alınması ile ilgili değerlendirmesi 

“Geri dönüşümü yapılabilen atıkların yeniden ekonomiye kazandırılması için yoğun bir çalışma 
içerisindeyiz. Sayın Emine Erdoğan’ın öncülük ettiği ve Çevre ve Şehircilik Bakanlığımızca yürütülen 
Sıfır Atık Projesi büyük önem arz ediyor. Bu şunun için önemli; üretiyoruz ama aynı zamanda 
tüketiyoruz. Tüketim çılgınlığının da arttığı bu dönemde, bizim tüketilen ürünlerden çıkan atıkları 
doğru anlamda değerlendirmemiz gerekiyor. Yani Sıfır Atık demek; evimizden çıkan veya 
fabrikalarımızdan, iş yerlerimizden çıkan ve geri dönüşüme döndürülebilecek ürünlerin, katı atık 
depolama merkezlerinde ilkel bir şekilde depolanmaması demek esasında. Biz bu noktada Silivri 
Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğümüzce hazırlık yaparak Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığımıza başvuruda bulunduk. Projemiz kapsamında Silivri Belediyesine 1 Milyon lira değerinde 
bir hibeyi uygun gördüler. Bakanımız Sayın Murat Kurum başta olmak üzere bakanlık yetkililerine 
teşekkür etmek istiyorum.” 

“Biz bilinçlendirmeden başlayıp, ekonomik olarak da teşvik ederek Sıfır Atığa destek vermeye devam 
edeceğiz. Temiz bir çevre için, temiz bir doğa için, temiz bir Silivri, temiz bir Türkiye için çalışıyoruz. 
Bundan sonraki hedefimiz, bir atık getirme merkezi oluşturmak. Aynı zamanda İstanbul Büyükşehir 
Belediyesine de seslenmek istiyorum. Silivri’de bir katı atık depolama merkezimiz var. Ama şunu da 
ifade edeyim, her ilçede veya üç ilçenin ortak noktasında bir Atık Ayrıştırma Merkezi kurulmasını 
teklif ediyorum. O ayrıştırma merkezinde ayrıştırılan, geri dönüşüme uygun materyallerin oradan 
çıktıktan sonra ki evsel atıkların katı atık depolama merkezine gitmesini istiyoruz. Büyükşehirle de 
görüşeceğiz. Biz Silivri’de hem bir ayrıştırma merkezi hem de bir geri dönüşüm merkezini oluşturmak 
için kolları sıvadık. Bu noktada çalışmalarımıza devam ediyoruz.” 


